
Møtereferat 
Gruppe: FAU Kvernevik skole 

Møtested: Skolens personalrom 

Møtedato/-tid: 10.12.24 kl. 18.00 - 20.00 

Tilstede: 

Marte Selseng (FAU leder) 

1. trinn: Silje Faret Myhre 

2. trinn: Alf Arnøy 

3. trinn: Janne Melkevik (nestleder) 

4. trinn: Maiken S. Olsen 

6. trinn:, Kristine Vatne Løvik, Anne Heyn, 

7. trinn: Anne Gehring Hansen 

Lene Bredesen (rektor) 

Forfall: 
5. trinn: Ivar Ødegaard  

6. trinn: Elin Beer Dunseth 
  

Sak nr.:  Ansvar: 

72-24 Godkjenning av referat og innkalling 

Referat og innkalling ble godkjent uten innsigelser 

  

Leder 

73-24 Rektor informerer 

 

Stort besøk: 

I forbindelse med prosjektene «Hjernevennligskole» 

og «båt gruppen», fikk skolen besøk av 

kunnskapsminister, politiker for UOU, skolesjefen i 

Stavanger, leder for utdanningsforbundet, egentlig alle 

som bestemmer over skolesystemet i Norge var 

tilstede. Kunnskapsministeren var veldig positiv til hvor 

mye vi har fått til med så små midler.  

 

Bergen: 

Ledelsen var i Bergen og fortalte om praktisk variert 

undervisning og hjernevennlig skole, for 200 ansatte 

fra ulike skoler i området. 

 

 

 

Rektor 



Lærerstudiet ved UIS: 

Hjernevennlig skole og praktisk variert undervisning, 

skal tas inn i lærerstudiet på UIS.  

 

Nasjonale prøver på 5 trinn: 

I fagene engelsk, lesing og regning. Elevene skårer 

høyere enn forventet. 

Lærergruppen jobber med disse resultatene, der de 

ser på hva elevene er flinke til og mestrer bra, samt 

hva som oppleves vanskelig og utfordrende. 

 

Alle lærerne tok også de nasjonale prøvene, for å se 

hvilke spørsmål som stilles og om det er spørsmål som 

er relevant for hva elevene lærer på vår skole.  

 

 

74-24 Organisering av FAU 

 

Endring av års hjulet: 

3. trinn får ansvar for frukt til aktivitetsdagen, 

istedenfor 1. trinn. Det betyr at 1. trinn, er det eneste 

trinnet som ikke har ansvaret for en aktivitet. Vi tenker 

de skal få bli kjent med skolen det første året. 

 

Arbeidsfordeling innad i FAU: 

Det er mye å organisere, oppgavene må fordeles innad 

i FAU. Dette trenger vi: 

- Sekretær → skrive møtereferat,  

Sammen med leder: oppfølging av 

arbeidsoppgaver innad i FAU og informasjonsflyt 

ut til foresatte 

- Noen som søker om tilskudd og midler til 

prosjekt og arrangementer 

Marte lager en oversikt i Spond på hva vi trenger, slik 

at man kan fordele oppgavene innad i FAU.  

 

Organisering av FAU: 

Organisering i FAU er utfordrende. Dersom en 

representant er fraværende blir vi fåtall. Det er behov 

for at organiseringen blir bedre og at alle får 

Leder 



informasjon om at vara skal stille dersom 

hovedrepresentanten melder fravær. Det er vanskelig 

å representere alle trinnene når det alltid er forfall på 

FAU møtene. Vi drøfter mulighetene for å gå tilbake til 

ordningen som var tidligere, en FAU representant fra 

hver klasse. Det vil gjøre at alle trinnene er 

representert og det blir mindre arbeid på den enkelte. 

 

Vi blir enig om at all informasjon må komme tydeligere 

frem. 

 

 

75-24 Dugnad 

Flere tilbakemeldinger, både kritikk og ros. Det virker 

som om informasjon var en del av problemene som 

oppstod. Etter gjennomgang er vi enige om at 

informasjonen som ble skrevet, var tydelig nok, men at 

det stopper opp når ikke alle deler denne 

informasjonen videre med klassen (spesielt der noen 

kun har delt noe av informasjonen, ikke alt). 

 

Ellers gikk dugnaden bra. Det virker som om flere ikke 

forstår at pengene som går til FAU går til alle elevene. 

Dette er noe vi må få formidlet på en tydeligere måte. 

 

Leder 

76-24 Pepperkakeutdeling 

Pepperkakene ble sponset av Kiwi Sunde i år også, en 

stor takk til dem. 

Alle de frivillige møtte opp til avtalt tid og med godt 

humør, skolegården var fullt med glade elever og 

voksne. Nok et vellykket arrangement! 

 

Leder 

77-24 Økonomi: 

 

Det er kun kasserer som har oversikt over dagens 

økonomi. Vi får en oppdatering når pengene for 

dugnaden er utbetalt. 

- Pengene fra dugnaden blir overført til 

klassekassene i løpet av de første dagene. Det er 

fortsatt flere klasser som ikke har gitt 

Leder  



kontonummer, de får ikke utbetalt noe før vi har 

dette.   

 

Marte foreslår å bidra med en sum til skolens båt 

gruppe, for vedlikehold av båt, drivstoff og utstyr. 

Etter avstemming i FAU blir vi enig om å gi 6000,- til 

båt gruppen, som er omtrent halvparten av pengene 

FAU fikk inn i forbindelse med dugnad. Marte 

kontakter leder i båt gruppen og avtaler videre med 

han. 

 

Det at FAU ikke lengre kan søke om tilskuddsmidler fra 

bydelsutvalgene, samt at det er strammet inn på flere 

områder, gjør at det er vanskeligere å få inntekter, enn 

det var før. Kvernevik skole er den eneste barneskolen i 

kommunen (som vi er gjort oppmerksom på) som ikke 

har inntekter på 17. mai.  

Dette er informasjon som bør deles med de foresatte. 

 

78-24 Foreldreforedrag 15.02.25 

Anne og Marte var på et veldig spennende foredrag i 

regi av natteravnene i Stavanger. Anne har kontaktet 

politiet (Stavanger forebyggende enhet), og MO-ung. 

Politiet kan stille denne dagen, det er veldig kjekt.  

MO-ung har mange forespørsler og vil komme tilbake 

med et svar. 

 

Oppgavefordeling: 

6. trinn er ansvarlig for gjennomføring, vi hadde en 

gjennomgang av oppgavene. 

 

Leder 

79-24 Arrangement for elever og foresatte 

Av de tilbakemeldingene vi har fått fra 

klassekontaktene, virker det som om de fleste klassene 

har gjennomført arrangementer på fritiden, og har 

planlagt flere fremover. Dette er bra. Vi holder tråden, 

og tilbyr å veilede de klassene som har behov. 

 

 

80-24 Fellesmøte 09.01.25, for klassekontakter og FAU 

representanter 

 



Etter forespørsel fra noen av klassekontaktene, holder 

vi et møte for alle klassekontakter og FAU 

representanter på skolen. Det er frivillig å delta.  

Tanken er å ha en gjennomgang av oppgaver, års hjul 

og ansvarsområder, som hører til vervet. 

  

81-24 Nytt fra Kommunalt foreldreutvalg (KFU) 

- SoMe utvalg på alle skolene, Kvernevik skole har 

fått et eget utvalg bestående av 4 foreldre. De 

skal ha en kickstart på utvalget med en SoMe 

Workshop den 15.01.25, som arrangeres for alle 

barneskoler i Stavanger. 

- Marte og Anne hadde bydels FAU, veldig 

engasjerte mennesker, gode ideer og innspill.  

- Etter forespørsel fra Frivillighetssentralen ønskes 

det en omorganisering av natteravns ordningen i 

bydelen. Dette er noe som bør tas opp med 

ungdomskolene. 

  

Leder 

82-24 FAU møte i januar 

På grunn av ekstraordinært styremøte i KFU, kan ikke 

Marte og Anne delta på det oppsatte FAU møtet i 

januar. Det er ingen andre som ønsker å holde møtet 

og skrive referat, derfor flyttes FAU møtet fra tirsdag til 

onsdag 08.01.25. 

 

 

83-24 Tilbakemelding fra foresatte 

Marte har blitt kontaktet av foresatte som er bekymret 

for skolebyggets tilstand.  

Marte har vært i kontakt med rådgiver for miljørettet 

helsevern i kommunen, og fått alle rapportene på 

undersøkelsene som er gjennomført. Marte sender 

alle dokumenter til Janne, som følger opp denne saken 

videre. 

 

 

84-24 Hjem – skole samarbeid 

Flere foresatte ønsker mer informasjon fra skolen, 

dette er noe vi følger opp videre. 
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FAU ønsket å bestille, organiser og betale for et 

foredrag med workshop for elevene i skoletiden, fra 

Barnevakten. Dette skulle følges opp med et 

foreldremøte med Barnevakten i etterkant, slik at vi 

kunne få den samme informasjonen som barna våre. 

Temaet skulle være nettvett, sosiale medier, snitching, 

mobbing, utenforskap, grooming, aldersgrenser, 

kroppsbilde osv.  

Skolen takket nei til dette tilbudet, de jobber allerede 

med dette. Vi etterspør informasjon om hva elevene 

lærer og hvordan de jobber med dette, slik at vi 

voksne kan følge det opp på hjemmebane også. Det er 

viktig at skole og hjem jobber sammen mot et felles 

mål, ikke på hver vår kant.  

  
Eventuelt? 

 

Gratis prinsippet 

Spørsmålet om gratisprinsippet blir overholdt når det kommer til julefrokost, 

påskefrokost og lignende, som arrangeres i skoletiden. Vi blir enig om at det må 

lages tydelige føringer på hvordan dette skal gjennomføres om det er noe 

klassekontaktene ønsker å gjøre.  

 

17. mai 

Vi har fått forespørsel fra fjorårets leder av 17. mai komiteen i Kvernevik, han 

ønsker en tilbakemelding fra FAU hvor vi står. Etter en runde rundt bordet, er vi 

enige om at vi er på samme ståsted som i fjor. Vi sørger for at fanene er klare til 

toget, vi deler all informasjon ut til de foresatte, og komiteen kan selvfølgelig låne 

utstyret til lekene i år også. 

 

 

 

Frukt 

Silje ønsker at FAU skal klare å gi frukt til elevene. Dette er en kjempe god ide, 

men med tanke på at den eneste inntektskilden FAU har er dugnaden og 

kakesalget på foreldremøtet, er det vanskelig. Før vi kan ta stilling til det, må vi 

vite hva det koster, hvordan det skal organiseres og gjennomføres i praksis. Først 

da kan vi ta en avgjørelse. Silje og Kristine sjekker dette opp. 

 

 



Møtedatoer skoleåret 2024/2025: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Reflekser 

Silje har skaffet reflekser til alle elevene, men siden vi er så sent på året blir vi 

enig om at hun kan oppbevare dem på FAU rommet i kjelleren til neste 

refleksdag. 

 

Julegrøt 

Skolen kommer med forespørsel om grøt til elevene før jul. Grøt til alle elevene 

og de ansatte vil komme på mellom 12000-15000,-. Tidligere år har vi kunnet 

søke om støtte til dette, men de gir ikke lengre så store beløp til noe som ikke 

bidrar til felleskapet. Så tett opp mot jul, klarer vi heller ikke å organisere dette. 

Derfor er dette noe vi dessverre ikke får til i år. Men vi kan se på alternative 

løsninger til neste år. 

 

 FAU møter KFU møter SU møter 

August - 20.08.24 - 

September 03.09.24 17.09.24 25.09.24 

Oktober 01.10.24 15.10.24  

 29.10.24   

November 12.11.24  

- utgår 

26.11.24  

Desember 10.12.24 -  

Januar 08.01.25 21.01.25  

Februar 18.02.25   

Mars 18.03.25 04.03.25  

April 29.04.25 01.04.25  

Mai 27.05.25 13.05.25  

Juni 12.06.25 10.05.25  


